
Starosta Kluknavy o testovaní: Urobili sme službu iným samosprávam 

KLUKNAVA. Obec Kluknava bola jednou z dvoch obcí Gelnického okresu, kde sa cez 

víkend opakovane testovalo. 

Záujem bol zhruba tretinový v porovnaní s predchádzajúcimi kolami. Percentá pozitívnych 

však neklesajú, naopak, mierne stúpajú z kola na kolo. Cez víkend tam zaznamenali vyše tri 

percentá pozitívnych výsledkov. Išlo o 12 ľudí, avšak 11 z nich sú mimo obce, z iného okresu 

aj kraja. Starosta hovorí o službe iným obciam. 

Z jedného percenta na vyše tri 

Kluknava má zhruba 1 570 obyvateľov. Pozostáva z centrálnej časti Kluknava a časti 

Štefanská Huta. Do prvého kola testovania sa v oboch častiach zapojilo spolu 1 057 ľudí, z 

toho bolo 10 pozitívnych, čo predstavovalo 0,95 %. V druhom kole bol záujem o otestovanie 

väčší. Prišlo 1 073 ľudí, 12 malo pozitívny výsledok, čo bolo 1,12 %. Keďže tretie kolo bolo 

dobrovoľné, odrazilo sa to aj na poklese záujmu. Otestovať sa prišlo 380 ľudí, pozitívnych 

bolo 12, čo je 3,15 %. 

„Iba jeden pozitívny z celkového počtu bol obyvateľom našej obce. Zvyšní jedenásti sú cudzí. 

Sedlice, Veľký Folkmar, Krompachy, Víťaz, aj odtiaľ boli ľudia, ktorí mali pozitívny 

výsledok testu. Prišli sa k nám otestovať ľudia z regiónu Spiša aj Šariša,“ priblížil starosta 

Kluknavy Štefan Kováč (nezávislý). 

Služba iným samosprávam 

Z 380 otestovaných bolo 267 z obce a 113 mimo nej. Tieto výsledky podľa starostu nehovoria 

nič o aktuálnej situácii v obci. 

„Chceli sme, aby sa prišli otestovať najmä naši obyvatelia. Väčšia dobrovoľnosť v treťom 

kole však znamenala aj nižšiu účasť. Tých, ktorí nie sú obyvateľmi obce, sme nevyháňali. Dá 

sa však povedať, že sme urobili službu s testovaním pre iné samosprávy,“ zdôraznil Kováč. 

Podľa neho by bolo lepšie pri testovaní viesť oficiálne štatistiku miestnych a zvlášť 

cezpoľných ľudí a tú brať do úvahy. Ak by sa toto uplatnilo, obec by mala po víkende 0,37 % 

pozitívnych výsledkov a nie niečo vyše 3 percentá. Na druhej strane je podľa starostu dobré, 

že sa pozitívni ľudia testmi identifikovali. Dôležité teraz je, aby dodržali karanténu a 

nepohybovali sa medzi ostatnými. Obce však nemajú vedomosť o tom, kto je a kto nie je v 

karanténe a nemajú páky ani na to, aby to kontrolovali. 

 

 

Čítajte viac: https://spis.korzar.sme.sk/c/22540398/starosta-kluknavy-urobili-sme-sluzbu-

inym-samospravam-11-z-12-pozitivnych-nie-su-od-nas.html 

 
 

 



 

 

 


